
    
 

‘s-Hertogenbosch, 14 december 2015 
 
Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten over 
de rücksichtslose verharding van vijf Van Gogh-zandpaden. 
 
Betreft: teloorgang Van Gogh-zandpaden 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Ons bereiken berichten over verharding van de eeuwenoude 'Van Gogh-zandpaden' door de 
gemeente Zundert. 

Wij hebben aan u de volgende vragen: 

1. Het jaar 2015, 125 jaar na het overlijden van onze beroemde Brabantse schilder, is 
benoemd tot Van Gogh-jaar. Onze Commissaris citeerde afgelopen jaar in elke toespraak 
uit diens brieven. Bent u met ons van mening dat niet de schilderijen en brieven, maar 
ook de fysieke omgeving (huis, tuin, kerkje, familiegraf, paden) behoren tot de 
waardevolle cultuurhistorische nalatenschap van Vincent van Gogh? 

2. Bent u ermee bekend dat de gemeente Zundert vijf Van Gogh-paden in Rijsbergen aan 
het verharden is? Zandwegen die staan op de cultuurhistorische waardenkaart van de 
Provincie en op oude topografische kaarten van 1845. Zo ja, bent u – als voormalig 
eigenaar – van mening dat dit is toegestaan? Bent u van mening dat de verharding vanuit 
economisch of recreatief gebruik noodzakelijk is? Is voor het verharden een 
omgevingsvergunning nodig? 

3. Gaat u bij de gemeente Zundert aandringen op herstel van deze historische zandpaden? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn? 

Foto’s van de oude en de huidige situatie  

       

 

GroenLinks Brabant,  
Hagar Roijackers 



    
 


